
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 350 af 25. februar 2022 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Mai-Britt Bonde 

  

17. marts 2022 
J.nr. 2022 - 1979 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 350

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for antallet af skatte- og afgiftssager ved byretterne de sidste fem 

år, og i hvor mange af disse sager der har været en sagkyndig meddommer. 

 

Svar 

Ifølge Skatteministeriets registreringer har der de seneste fem år været anlagt ca. 1.500 

skatte- og afgiftssager ved byretterne, hvoraf næsten 94 pct. er indbragt af skatteyder.  

 

Antallet af byretssager bygger på oplysninger trukket fra Skatteministeriets sagsstyringssy-

stem. Sagsstyringssystemet tager ikke højde for, om en sag er en førersag og dermed om-

fatter flere sager i et større sagskompleks.  

 

Skatteministeriet er ikke i besiddelse af oplysninger om, i hvor mange af de anlagte sager, 

der har medvirket sagkyndige dommere.  

 

Der kan i øvrigt henvises til justitsministerens svar på SAU alm. del - spørgsmål 255 

(2021/2022). 
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